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Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnom 
konaného dňa 10.10.2024 
 

 

Prítomní: Mgr. Katarína Polakovičová – starostka, poslanci – Jozef Bagoňa, Vojtech Horváth, Magdaléna 
Dugovičová, Mgr. Monika Užovič, Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica, Jozef Farkaš, Ing. 
Jana Dirgová, MSc. – hlavná kontrolórka 

Neprítomní: Marcel Petrík 

Hostia: viď priložená prezenčná listina 

 
PROGRAM: 

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
2. Kontrola plnenia uznesení  
3. Žiadosti fyzických osôb a právnických osôb  
4. Správa o činnosti Základnej školy v Blatnom 

5. Správa o činnosti Materskej školy v Blatnom 

6. Prerokovanie zámeru rekonštrukcie cesty na ulici Okružná a Športová  

7. Prerokovanie zámeru rekonštrukcie Domu smútku 

8. Prerokovanie zámeru rekonštrukcie obecného rozhlasu 

9. Prerokovanie zámeru vybudovania športoviska v areáli ZŠ 

10. Prerokovanie zámeru dobudovania tribúny v areáli futbalového ihriska 

11. Rôzne – pripomienky poslancov a občanov 

12. Záver 
 

K bodu:  

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
 
Zasadnutie otvorila starostka obce. Poslanec Vojtech Horváth navrhol pridať do programu pred bod č. 6 
bod: Zámer - Telocvičňa. 
 
Uznesenie č. 92/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje doplnenie bodu Zámer - Telocvičňa do programu 
zasadnutia obecného zastupiteľstva v Blatnom.  
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, Janka Božíková, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Marcel Petrík 
 
Poslanec Martin Kubica navrhol pridať do programu bod: Schválenie auditu na vodu a kanalizáciu. 
 
Uznesenie č. 93/2024 



2 
 

Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje doplnenie bodu Schválenie auditu na vodu a kanalizáciu 
do programu zasadnutia obecného zastupiteľstva v Blatnom.  
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, Janka Božíková, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Marcel Petrík 
 
Uznesenie č. 94/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Blatnom doplnený 
o dva body programu.  
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, Janka Božíková, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Marcel Petrík 
 
Za zapisovateľku p. starostka určila p. Nikoletu Krajčovičovú. Za overovateľov zápisnice navrhla p. Janku 
Božíkovú a p. Jozefa Bagoňu. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Uznesenie č. 95/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov schvaľuje overovateľov zápisnice p. Janku Božíkovú a p. Jozefa 
Bagoňu. 
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, Janka Božíková, 
Radomír Strihovský, Martin Kubica 
Neprítomní: 
Marcel Petrík 
 
2. Kontrola plnenia uznesení od posledného zasadnutia 
 
Posledné prijaté uznesenie bolo uznesenie č. 91/2024. 
 
Pani starostka predniesla kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia OcZ, ktoré sú v trvaní: 

- uznesenie 84/2024 – odročenie zámeru prenájmu obecného vodovodu a kanalizácie – navrhla 
odročiť až do vykonania auditu 

- uznesenie 86/2024 – odročenie žiadosti p. Grosmanovej o odkúpenie obecného pozemku – 
odročené aj naďalej  

- uznesenie 87/2024 – prenájom pozemku COOP Jednote – doručený znalecký posudok ako 
podmienka k nájomnej zmluve 
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Dostavil sa poslanec Marcel Petrík.  
 
Pani starostka predniesla kontrolu pripomienok z posledného zasadnutia OcZ: 

- autobusová zastávka – skolaudovaná; čaká sa na presun označníku firmou ARRIVA 
- kríky na Chorvátskej ulici – orezané 
- výtlky na ulici Antona Vosátka – možnosť vyriešenia pri oprave ciest na ulici Okružná a Športová 

 
Uznesenie č. 96/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od zasadnutia 
obecného zastupiteľstva zo dňa 12.09.2024. 
 
Za: 9                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica 
 
3. Žiadosti fyzických a právnických osôb  
  
Pani starostka informovala, že do termínu konania obecného zastupiteľstva neboli doručené žiadne 
žiadosti fyzických a právnických osôb.  
 

4. Správa o činnosti Základnej školy v Blatnom  
 
Riaditeľka Základnej školy v Blatnom pani Mgr. Barbora Lipka Rezníková ospravedlnila svoju neúčasť 
z osobných dôvodov. Pani starostka a predniesla správu pani riaditeľky o výchovno-vzdelávacej činnosti, 
jej výsledkoch a podmienkach Základnej školy Blatné za školský rok 2023/2024. 
 
Uznesenie č. 97/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov a v súlade s vyhláškou č. 435/2020 Z.z. schvaľuje "Správu o 
výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Základnej školy Blatné, za školský rok 
2023/2024". 

Za: 9                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica 
 
5. Správa o činnosti Materskej školy v Blatnom  

 
Riaditeľka Materskej školy v Blatnom Martina Schenková predniesla správu o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Materskej školy Blatné za školský rok 2023/2024. 
 
Pani starostka vyjadrila pochvalu a poďakovanie pani riaditeľke MŠ, pani riaditeľke ZŠ ako aj kolektívu 
zamestnancov týchto inštitúcií.  
 
Jozef Farkaš: 

- dotazoval sa na fungovanie MŠ od nového roka - čo sa týka financovania, pani starostka upresnila 
že by škôlka mala prejsť pod financovanie Ministerstva školstva SR (mzdové a prevádzkové 
náklady), avšak údržba budovy stále bude v kompetencii obce 
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Uznesenie č. 98/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení, v znení neskorších predpisov a v súlade s vyhláškou č. 435/2020 Z.z. schvaľuje "Správu o 
výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach Materskej školy Blatné, za školský rok 
2023/2024". 

Za: 9                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica 
 
6. Zámer - Telocvičňa  
 
Vojtech Horváth: 

- priblížil situáciu s výstavbou telocvične a zrušeným verejným obstarávaním; pričom momentálne 
sa nepokračuje v tejto záležitosti, v marci vypršala platnosť stavebného povolenia 

- v lete s pani starostkou našiel spoločnú reč – v inej variante telocvične do 1.000.000 Eur 
- obec má garantovanú dotáciu - 1.100.000 Eur od Fondu na podporu športu do 31.12.2025, kedy 

musí byť stavba postavená a skolaudovaná 
- do programu tento bod zaradil z dôvodu prípravy rozpočtu 
- zisťoval finančné možnosti a rôzne varianty telocvične (3) – drevená, sendvičový typ a murovaná 
- objekt bol pôvodne navrhnutý ako murovaný, pričom drevený variant považuje tiež za kvalitný, 

avšak cena sa vyšplhá na cenu murovanej stavby, na sendvičový model by museli dať veľmi 
kvalitné materiály, čo sa v konečnom dôsledku tiež vyrovná cene murovanej stavby 

- navrhol zvážiť situáciu a prijať uznesenie, aby nevypršala lehota pri dotácii 
- navrhol začať do konca októbra nové VO  

P. Užovič: 
- dotazovala sa, čo má byť predmetom uznesenia a aké podmienky má mať VO 

P. Horváth: 
- požadoval minimálne určiť termín pracovného stretnutia 

P. starostka: 
- vysvetlila, že nakoľko má obec projekt v hodnote 1.780.000 Eur do verejného obstarávania sa 

dostanú ponuky okolo 1.400.000 – 1.500.000 Eur, na čo v súčasnej situácii nemá obec finančné 
prostriedky 

- začala rokovať s firmou ohľadom montovanej stavby (do 900.000 Eur) 
- umiestnenie pôvodnej telocvične považujú občania za nevhodné a zastaví sa ňou celá zelená 

plocha pri ZŠ 
P. Horváth: 

- upozornil, že dôvodom umiestnenia telocvične bola jedáleň a kuchyňa, trafostanica, prívod plynu 
a na umiestnenie stavby bolo vydané územné rozhodnutie 

P. starostka: 
- predbežná hodnota zákazky pri projekte jedálne s kuchyňou bola 2,2 mil. Eur, obec v súčasnosti 

nemá na také drahé projekty finančné prostriedky, sendvičové stavby sú kvalitné, nemajú chyby 
ktoré vytýkal p. Horváth, o čom sa mohli presvedčiť v iných obciach 

P. Farkaš: 
- má za to, že nové umiestnenie stavby by predstavovalo ďalšie výdavky; na projekty boli sľúbené 

finančné prostriedky od VÚC, ktoré obec žiaľ nedostala, projekt bol vypracovaný dobre a ak chce 
obec zastavať v základnej škole U-čko tam sa môže nachádzať jedáleň 

P. starostka: 
- upozornila, že v zastavanom U-čku budú podľa výzvy cez ktorú obec podáva žiadosť musieť byť 

umiestnené špecializované učebne minimálne 5 rokov 
P. Užovič: 
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- vzhľadom na nezodpovedané otázky a nemožnosť sformulovať uznesenie, navrhla pracovné 
stretnutie, pričom ona sama je za projekt telocvične ale je potrebné na pracovnom stretnutí 
dohodnúť podmienky a podrobnosti 

P. Dugovičová: 
- navrhla výjazd do obce Most pri Bratislave, kde majú telocvičňu, škôlku, jedáleň aj školu zo 

sendvičového systému 
P. Naďovičová: 

- dotazovala sa, či Fond na podporu športu nám dá dotáciu na iný projekt ako presne na ten, ktorý 
nám bol schválený, p. starostka reagovala, že toto je odkomunikované s fondom, že sa to môže 
prerobiť a predložiť 

P. Strihovský: 
- na pracovné stretnutie dohodne pána, ktorý sa týmto stavbám venuje rovnako aj pani starostka 

môže dohodnúť firmu, s ktorou komunikuje 
P. Schenková: 

- vyjadrila sa, že by uvítala, aby projektom nebol zmenšený škôlkarsky dvor 
 
7. Prerokovanie zámeru rekonštrukcie cesty na ulici Okružná a Športová  
 
Pani starostka predniesla cenové ponuky na rekonštrukcie ciest na uliciach Okružná a Športová, kde bude 
potrebné riešiť aj neodtekanie vody na Bratislavskej ulici pred domom p. Gabalca pri parku. Ak sa obecné 
zastupiteľstvo zhodne na tom, že sa cesty budú rekonštruovať, treba prijať uznesenie na použitie FP z RF. 
Nakoľko v novom roku bude vyššia DPH, odporúča dať opraviť cesty ešte v tomto roku. 
 
P. Horváth: 

- má za to, že rekonštrukcie týchto ciest neboli prioritami, ktoré si určili a nemali by sa nimi teraz 
zaoberať 

P. Strihovský: 
- nakoľko sú cenové ponuky veľmi rozdielne, navrhol zaslať firmám jeden výkaz aby zaslali cenové 

ponuky na konkrétne práce, navrhol, že pripraví výkaz ktorý sa im zašle 
P. Švrček (predseda ZRPŠ ZŠ Blatné): 

- upozornil, že ako občan nemá prístup k rôznym informáciám, napríklad aj čo sa týka telocvične, 
nikdy nevidel projekt, tento nie je možné si pozrieť na stránke obec 

P. Kubica: 
- navrhol počkať na výkaz od p. Strihovského, zaslať ho firmám a vyhodnotiť ponuky do najbližšieho 

zastupiteľstva 
P. starostka: 

- navrhla schváliť aspoň finančné prostriedky na rekonštrukciu cesty na Okružnej ulici, aby sa to 
stihlo do konca roka zrealizovať 

P. Petrík: 
- má za to, že v celej dedine sa cesty robili okrem cesty na Okružnej ulici, ktorá je naozaj v zlom 

stave a rovnako platia dane 
 
Uznesenie č. 99/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov schvaľuje použitie rezervného fondu na kapitálové 
výdavky na cestu Okružná vo výške  88.500,- EUR.  
 
Za: 7                            Proti: 2                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Mgr. Monika Užovič, Janka Božíková, Radomír 
Strihovský, Martin Kubica 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali proti: 
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Vojtech Horváth, Jozef Farkaš 
 
8. Prerokovanie zámeru rekonštrukcie Domu smútku  

Pani starostka predniesla 3 cenové ponuky na rekonštrukciu strechy domu smútku.  
 
P. Užovič: 

- má za to, že cenové ponuky im mohli byť zaslané pred zasadnutím aby sa s nimi oboznámili, 
nakoľko sa nevedia rozhodnúť na základe názvu firmy; p. starostka sa vyjadrila, že je v jej 
kompetencii zháňať cenové ponuky a vybrať najhospodárnejšiu a ekonomicky najefektívnejšiu 
ponuku, oslovila všetky kontakty, ktoré jej zaslali poslanci 

P. Kubica: 
- má za to, že nedorozumeniam na zasadnutí by sa vyhli včasným zaslaním cenových ponúk o čo 

žiadal dvakrát 
P. Dugovičová: 

- Dom smútku nie je zapísaný na katastri; pani starostka upozornila, že sa musí dať urobiť 
geometrický plán a na základe rekonštrukcie dať zapísať na kataster a dať do majetku obce 

P. Kubica: 
- požiadal o vyjadrenie p. Petríka a p. Strihovského ako stavebníkov 
- bude potrebné zistiť či treba prerobiť atiky 

P. Strihovský: 
- v prvom rade treba márnicu zastabilizovať, zistiť čo je s rohom a atikami, osloviť p. Jánskeho, p. 

Šarmíra zistiť, kde sú spravené vsakovačky, nakoľko nikto nevie kam sa odvádza voda, ďalej zapísať 
márnicu do katastra nehnuteľností 

 
Uznesenie č. 100/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov odročuje prerokovanie zámeru rekonštrukcie Domu smútku do 
najbližšieho zastupiteľstva. Poveruje pána poslanca Radomíra Strihovského na preverenie technického 
stavu Domu smútku.  
 
Za: 9                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica 
 
9. Prerokovanie zámeru rekonštrukcie obecného rozhlasu  

 
Pani starostka vysvetlila, že z dôvodu častých výpadkov rozhlasu, ktorý najmä v zimných mesiacoch 
spôsobuje aj výpadky verejného osvetlenia v letných mesiacoch, obec podala žiadosť o 
Individuálnu dotáciu na Ministerstvo financií SR, kde obec získali 9.750,- €. V prieskume trhu, ktorý 
realizovali v čase podania žiadosti na rekonštrukciu pokrytia celej obce vyšla ako najnižšia cenová ponuka 
vo výške 29.658,80 EUR s tým, že je to možné realizovať na etapy, tu však vzniká riziko, že vypadne práve 
neopravená časť. Požiadala poslancov, aby prijali uznesenie či sa bude rozhlas realizovať na etapy alebo 
ako celok a navrhla to urobiť ešte tento rok, nakoľko v budúcom roku by to bolo drahšie o avizované 
zvýšenie DPH. Na otázku p. Horvátha odpovedala, že sa to nedá napojiť na optické káble.  
 
Po krátkej diskusii sa poslanci rozhodli dať rozhlas zatiaľ opraviť iba v rozsahu poskytnutej dotácie.  
 
10. Prerokovanie zámeru vybudovania športoviska v areáli ZŠ Blatné  
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Predstúpil predseda Rodičovského združenia pri ZŠ Blatné a priblížil výzvu z Fondu na podporu športu na 
Projekt MOVO Parku – vonkajšie preliezky, rebriny, kde žiadateľom musí byť obec, ktorá bude podávať 
žiadosť o dotáciu. Dotácia je do výšky 50.000 Eur. Spolufinancovanie je vo výške 10 %. Spolufinancovanie 
by spolovice zabezpečilo rodičovské združenie a spolovice rozpočet ZŠ Blatné. Od obce potrebujú súhlasné 
stanovisko na umiestnenie vedľa učebne. Musí prebehnúť VO, prvotná informácia bola že bude stačiť 
ohláška drobnej stavby, ale nakoniec musí byť stavebné povolenie vybavené. Výzva má termín do 
31.10.2024, čo je šibeničný termín ale ak by náhodou bola výzva predĺžená, je možné sa uchádzať 
a vybavovať stavebné povolenie.   
 
Uznesenie č. 101/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v znení neskorších predpisov  schvaľuje:  

a) predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 
2024/001 Fondu na podporu športu na projekt Základná škola Blatné - MOVO Park 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných prostriedkov 
z Fondu na podporu športu 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
minimálne 10% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 5.000 EUR 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu obce Blatné 
 
Za: 9                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica 
 
11. Prerokovanie zámeru dobudovania tribúny v areáli futbalového ihriska   
 
P. starostka informovala, že v minulosti tento zámer spracovávali viackrát a preto chceli prerobiť 
s tribúnou i oplotenie, ktoré už bude tiež potrebovať údržbu, avšak keď začali na tom pracovať zistili, že 
výzva nie je definovaná ako dotácia ale ako štátna pomoc a obec by musela vykonávať hospodársku 
činnosť s týmto výkonom. Takže nebudú dotáciu žiadať.  
 
12. Schválenie auditu na vodu a kanalizáciu 
 
Uznesenie č. 102/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení  v znení neskorších predpisov poveruje starostku obce a predsedu finančnej komisie na 
zabezpečenie firmy, ktorá uskutoční vykonanie auditu.   
 
Za: 9                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Vojtech Horváth, Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Magdaléna Dugovičová, Jozef Farkaš, Mgr. Monika Užovič, 
Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica 
 
 
13. Rôzne – pripomienky poslancov a občanov  
 
13.1. Informácia starostky obce o projektoch v roku 2024:  
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a) Projekt Nadácia SLSP – vo výške 10.000 EUR -  domček z vŕby v MŠ, brigády na čistenie okolia 
potoka, výsadba záhonov,  kríkov a cibuľovín po obci – práve prebieha realizácia z dôvodu 
extrémnych teplôt 

b) Projekt Rekonštrukcia obecného rozhlasu - bol v samostatnom bode - úspešný 
c) Projekt zberný dvor – dnes odoslané 2. doplnenie projektu - čaká sa na vyhodnotenie 
d) Projekt komunálny traktor – žiadosť sa posielala ako samostatná na dovybavenie zberného 

dvora - čaká sa na vyhodnotenie 
e) Projekt Dostavba základnej školy – špecializované učebne – (440.000,- EUR) - čaká sa na 

vyhodnotenie Rady partnerstva, 04.11.2024 obhajoba projektu 
f) Projekt ZŠ – Zlepšenie energetickej hospodárnosti a efektívnosti štátnych budov – (254.424,- 

EUR) - čaká sa na vyhodnotenie 
g) Projekt OÚ Blatné – Zlepšenie energetickej hospodárnosti a efektívnosti štátnych budov 

žiadalo sa 64.017,84,- EUR) čaká sa na vyhodnotenie 
h) Projekt Enviroučebňa MŠ – podaná 30.9.2024 – ide o dobudovanie voľného nevyužitého 

priestoru v budove MŠ (64.563,42€) - čaká sa na vyhodnotenie 
i) Projekt Rozkvitnutá zastávka a park v obci Blatné z programu Obnovy dediny – čaká sa na 

vyhodnotenie 
j) dnes prebehla kontrola nadriadeného orgánu na projekt Enviroučebňa, ktorá dopadla 

výborne. Všetky podklady, vyhodnotenia boli v súlade so zákonom a zaslané v stanovených 
termínoch. 

 
Pani starostka vyjadrila poďakovanie projektovej komisii a aktivistom za brigády, ktorých sa zúčastnilo 
viacero ľudí – skauti, žiaci a zamestnancov firiem. Privítala by väčší počet z radov občanov. Poslancom, 
aktivistom a občanom poďakovala za pomoc a úsilie pri organizovaní obecných akcií a kultúrnych podujatí. 
Bola oslovená aj novými občanmi obce Blatné, ktorí si pochvaľovali bohatý kultúrny a športový život v obci.   
 
P. Dugovičová: 

- poďakovala dievčatám, ktoré sa starali o záhony na novej zastávke a v parku 
P. Kubica: 

- žiadal o informáciu, koľko sa vymenilo vodomerov, p. starostka nevie presný počet, nakoľko 
v týchto dňoch odpisovali stav vodomerov 

P. Farkaš: 
- žiadal o informáciu ohľadom odborne spôsobilej osobe za vodu a kanál, či táto v obci končí; p. 

starostka informovala, že áno  
P. Kubica: 

- žiadal o informáciu, či bol p. Knap už oslovený na spoluprácu s obcou, p. starostka odpovedala, že 
zatiaľ nie 

- informoval o potrebe výmeny kábla hlavná cesta - rozvádzač Šenkvická cesta vodojem 300 m; p. 
starostka musí dať naceniť výkopové práce 
 

Uznesenie č. 103/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Blatnom v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení  v znení neskorších predpisov schvaľuje použitie rezervného fondu na kapitálové 
výdavky v celkovej výške 10.000,- EUR na realizáciu nového prívodu pre spodnú studňu na vodu obce 
Blatné. 
 
Za: 8                            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
 
Menný zoznam poslancov, ktorí hlasovali za: 
Marcel Petrík, Jozef Bagoňa, Mgr. Monika Užovič, Janka Božíková, Radomír Strihovský, Martin Kubica, 
Vojtech Horváth, Jozef Farkaš 
Neprítomní: 
Magdaléna Dugovičová 
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P. Kubica: 

- navrhol presun zeminy z cintorínu na miesto, kde bola brigáda pri potoku aby sa to tam skultúrnilo 
a vyrovnalo 

P. Naďovičová: 
- upozornila na vyvozenie kontajnerov z cintorína pred sviatkom všetkých svätých 
- upozornila na pozemok pred p. Perom a Pórom, ktorý je v strašnom stave je to zlá vizitka obce, p. 

starostka upozornila, že pozemok má okolo 30 majiteľov už bol v minulosti obecnými pracovníkmi 
vykosený uprataný 

P. Kubica: 
- žiadal o striktné zamykanie brány na cintoríne 

P. Dugovičová: 
- upozornila na zrušenie pošty k 01.01.2025 v Blatnom, táto informácia zatiaľ nebola oficiálne 

potvrdená a obec takouto informáciou nedisponuje 
 
14. Záver 
 
Starostka obce Mgr. Katarína Polakovičová poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva v Blatnom a rokovanie ukončila.  
 
Nahrávka z rokovania zasadnutia OcZ je dostupná na webovej stránke obce.  

 
 

                                  
.......................................... 

                      Mgr. Katarína Polakovičová 
                    starostka obce                            
            
   

Zapísala :          .......................................... 
      Nikoleta Krajčovičová 

                
 

 
Overovatelia :         .......................................... 
                   Janka Božíková  
 
 

.......................................... 
           Jozef Bagoňa  

  

 


